

Villages

Montbello, Pointe à Gatineau, Thurso.

Paroisses.—Parishes.

L'Ange Gardien, N. D. de Bonsecours, St André Avellin, Ste Angélique, St Malachie.

Cantons.—Townships.

Ammond, Aylwin, Bouchette, Cameron, Clyde, Eardly, Eagan, Hartwell, Hincks, Joly, Kensington, Amherst Low, Marchand, Masham, Northfield, Ponsonby, Portland, Ripon, Wright.

Cantons unis.—United townships.

Bowman et Villeneuve, Suffolk et Addington, Mulgrave et Derry, Bigelow, Wells, Blake et McGill, Wabasse, Dudley et Bouthillier.

Parties de cantons.—Parts of townships.

Buckingham, Hull, Hull Est, Hull Ouest, (West Hull), Hull Sud, (South Hull), Hull sud-ouest, Lachaber nord, Lachaber ouest, Templeton est, Templeton ouest, Wakefield est, Wakefield.

Chef-lieu : Hull.

Le comté de Pontiac.

Division électorale :

S. R. P. Q. Titre 1er, ch. 2, s. 2, Art. 64.

Le comté de Pontiac est borné à l'est, par le comté d'Ottawa ; au sud et au sud-ouest, par la Rivière Ottawa ; à l'ouest, par le lac Témiscamingue et par une ligne tracée vrai nord de la partie supérieure de ce lac jusqu'à la limite nord de la province ; au nord, par la limite nord de la province ; et au nord-est, par le comté de Montcalm, y comprises les îles du Grand Calumet, des Allumettes et des Petites Allumettes et les autres îles appartenant à la province de Québec situées vis-à-vis d'icelui.

Ce comté, ainsi borné, comprend le canton

The county of Pontiac.

Electoral division :

R. S. P. Q. Title 1st, ch. 2, s. 2, Art. 64.

The county of Pontiac is bounded on the east, by the county of Ottawa ; on the south and south-west, by the River Ottawa ; on the west, by lake Témiscamingue and a line drawn due north from the head of that lake to the northern limits of the Province ; on the north by the northern limits of the Province ; and on the north-east, by the county of Montcalm, including the Grand Calumet, Allumettes and Petites Allumettes islands and the other islands belonging to the Province of Quebec situated opposite to such county.

The county, so bounded, comprises the